
Muzykoterapia dla pacjentów Małopolskiego Centrum Rehabilitacji w Radziszowie.

Tekst łatwy do czytania (ETR)

W Szpitalu dla Dzieci w Radziszowie odbywają się zajęcia z muzykoterapii.

Co to jest muzykoterapia?

Muzykoterapia to taka lekcja muzyki.

W trakcie tej lekcji, dzieci mogą robić różne rzeczy.

Mogą na przykład słuchać muzyki albo śpiewać.

Mogą też grać na instrumentach muzycznych.



Niektóre dzieci wymyślają nowe piosenki.

W trakcie takiej lekcji muzyki dzieci dobrze się bawią.

Poza zabawą, dzieci uczą się też na tej lekcji innych rzeczy.

Na przykład, kiedy dziecko gra na dzwonkach, uczy się nowych ruchów rękami.

Albo kiedy dziecko dobrze się bawi, uśmiecha się do innych dzieci i nawiązuje nowe

przyjaźnie.

Niektóre dzieci tak lubią grać na instrumentach, że nie chcą wychodzić z sali.

W Szpitalu, zajęcia muzykoterapii prowadzi Pani Paulina.

Pani Paulina dużo się uśmiecha i pięknie gra na skrzypcach.

Dzieci, które są w Szpitalu lubią chodzić na zajęcia muzykoterapii.


